
 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 
 

 
Diese Angaben wurden nach bestem Wissen niedergeschrieben. mst kann keine Garantie oder Haftung für die Produkte übernehmen, es sei denn, dieses wurde 
schriftlich für den speziellen Auftrag übernommen, da die Art und Weise der Handhabung und der Installation außerhalb unserer Kontrolle liegen. 
Wir können nicht garantieren, dass unsere Produkte unter widrigen Umständen ihre volle Wirkung entfalten, da es von verschiedenen Variablen wie 
Bodenbeschaffenheit, Art der Installation und besonders stürmische Wetterbedingungen abhängig ist. 
 
The specifications presented herein are to the best of our knowledge true and accurate. GREENFIX cannot guarantee or warranty our products, unless agreed 
upon in writing for specific conditions since the manner of handling, use and installation are beyond our control. 
We cannot guarantee that our products will completely develop under unlimited circumstances due to variables such as soil conditions, manner of installation 
and particulary severe weather conditions. Satisfactory results may not meet your expectations.  
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Coir Fiber Blankets for Wrapping Drainpipes 

 

Fiber Coir fibers 
Fiber content 100% 
Type of pipe NW 58 / 74 / 92 / 128 / 160 / 200  
Weight filter 220 / 255 / 300 / 360 / 450 / 600 g/m 
Weight fiber ~ 750 g/m² 
Top netting type Mittel / medium 
Bottom netting type Mittel / medium 
Mesh width top netting 12,5 x 15 mm 
Mesh width bottom netting 12,5 x 15 mm 
Weight top netting 7,35 g/m² 
Weight bottom netting 7,35 g/m² 
Stitching thread PP-Multifilament (brown), UV-instable 
Pore opening width  O-90 Value 700 µ +/- 150 µm 

 

 

Width  Drain-Pipe-Diameter 

0,300 m        NW    58 

0,345 m        NW    74 

0,400 m        NW    92  

0,480 m        NW  128 

0,600 m        NW  160 

0,800 m        NW 200 

 

 


